
 

Zápis z 34. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 20. 01. 2021 
 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

  Petr Šíma, 

Omluveni: Jan Dvořák, Petr Korych , 

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Jaroš, Petr Šíma 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Most Trocnov 

4. Zvýšení skládkovného 

5. MŠ Cvrček 

6. Informace Hasičárna 

7. Informace ČOV 

8. Informace Bydlení 

9. Informace o podaných dotacích  

10. Různé 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Jaroš a Petr Šíma 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 09.12.2020. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 33 ze 

dne 09.12.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 



Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy 

 

Bod 3. programu: Most Trocnov 

a) Přesedající informovala přítomné zastupitele o uzavírce silnice II/155 v obci Trocnov 

z důvodu stavby nového mostu. Úplná uzavírka proběhne v termínech od 15.03.2021- 

31.03.2021 a 15.06.2021- 15.12.2021. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí.  

b) Přesedající dále informovala přítomné zastupitele o přechodné úpravě provozu na silnici č. 

III/15529 Roudné – Plav, z důvodu realizace výstavby dálnice D3v termínu od 01.02.2021-

30.04.2021.  Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí.  

Návrh usnesení 3a): Zastupitelstvo bere na vědomí informace o plánovaných uzavírkách 

silnice II/156 v obci Trocnov 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b): Zastupitelstvo bere na vědomí informace o přechodné úpravě provozu na 

silnici č. III/15529 Roudné – Plav, z důvodu realizace výstavby dálnice D3.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Zvýšení skládkovného 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o znění ho zákona o odpadech, který byl 

schválen Poslaneckou sněmovnou ČR 01.12.2020 s účinností od 01.01.2021. 

Mezi klíčové body tohoto zákona patří termín ukončení skládkování v roce 2030, kdy v tomto 

roce musí být zrecyklováno 60% komunálního odpadu. Dále dochází k postupnému 

zvyšování poplatku za ukládání využitelných a recyklovatelných odpadů na skládky ze 

současných 500,- Kč za tunu uloženého komunálního odpadu až na 1850,- Kč za tunu 

uloženého komunálního odpadu v roce 2029. Zároveň se zavádí limit množství odpadu na 

obyvatele, který je pro rok 2021 stanoven na 200 kg a s každým následujícím rokem se tento 

limit snižuje vždy o 10 kg na občana. Pokud by bylo množství komunálního odpadu přibližně 

stejné jako v letech předchozích, obec Strážkovice by zhruba od 3. čtvrtletí letošního roku 

platila zvýšený poplatek za uložení komunálního odpadu ve výši 800,-Kč, čímž se obci 

podstatně zvýší výdaje na uložení a svoz komunálního odpadu. Do množství komunálního 

odpadu se započítávají pouze obyvatelé s trvalým pobytem na území obce Strážkovice. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o znění zákona o odpadech, který 

byl schválen Poslaneckou sněmovnou ČR 01.12.2020 s účinností od 01.01.2021. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: MŠ Cvrček  

a) Předsedající předložila zastupitelstvu žádost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice pí Evy 

Svitákové o opravu či výměnu vchodových dveří. Dveře nedoléhají a z tohoto důvodu 

nedojde k úplnému uzavření. Zastupitelstvo žádost projednalo a uložilo přítomnému 

zastupiteli panu Petru Šímovi prověřit možnost opravy či nutnost pořízení nových 

vchodových dveří do MŠ Cvrček Strážkovice. 

 



b) Předsedající dále předložila zastupitelstvu upozornění ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice pí. 

Evy Svitákové na nedostačující kapacitu této mateřské školy pro školní ro 2021/2022 a roky 

následující. Vzhledem k demografickému vývoji obce Strážkovice a přiškolených obcí 

Komařice a Ostrolovský Újezd, nebude tato kapacita, která je v současné době 28 dětí, 

dostačující ani v letech následujících. Zastupitelstvo upozornění projednalo a ukládá starostce 

obce Strážkovice pí. Haně Halamové prověřit možnost rozšíření MŠ Cvrček Strážkovice 

formou stavebních úprav objektu, ve kterém se škola nyní nachází, zároveň prověřit možnost 

získání dotace na tyto stavební úpravy, a následně o tuto dotaci požádat  

Návrh usnesení 5a: Zastupitelstvo ukládá panu Petru Šímovi prověřit možnost opravy či 

nutnost pořízení nových vchodových dveří do MŠ Cvrček Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 5b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové prověřit možnost 

rozšíření MŠ Cvrček Strážkovice formou stavebních úprav objektu, ve kterém se škola nyní 

nachází, zároveň prověřit možnost získání dotace na tyto stavební úpravy, a následně o tuto 

dotaci požádat. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 6. programu: Informace Hasičárna 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o ukončení výstavby Požární zbrojnice včetně 

zázemí SDH Strážkovice v obci Strážkovice na základě Kolaudačního souhlasu s užíváním 

stavby vydaném 16.12.2020 pod č.j. SU/6942/2020-4. Zastupitelstvi informaci projednalo a 

vzalo na vědomí.   

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo obce Strážkovice bere na vědomí informaci o ukončení 

výstavby Požární zbrojnice včetně zázemí SDH Strážkovice v obci Strážkovice na základě 

Kolaudačního souhlasu s užíváním stavby vydaném 16.12.2020 pod č.j. SU/6942/2020-4. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 7. programu: Informace ČOV 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o ukončení rekonstrukce ČOV Strážkovice  

V současné době je zažádáno u Magistrátu města České Budějovice Odboru ochrany 

životního prostředí o uvedení do zkušebního provozu. Zastupitelstvo informaci projednalo a 

vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo bere na vědomí ukončení rekonstrukce ČOV Strážkovice 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
 
Bod 8. programu: Informace „Bydlení Strážkovice“ 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o postupu prací v objektu bývalého OÚ 

Strážkovice 95. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 



Návrh usnesení 8: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o postupu prací v objektu 

bývalého OÚ Strážkovice 95.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 9. programu: Informace o podaných žádostech o dotaci 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o podaných žádostech o dotace na rekonstrukci 

sálu KD Strážkovice, včetně zateplení, výměny oken a změny systému vytápění, na 

vybudování Dětského hřiště Lomec, vybudování Místa pasivního odpočinku Strážkovice 

s elektronickou úřední deskou. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 9: Zastupitelstvo bere na vědomí podané žádosti o dotace na rekonstrukci sálu 

KD Strážkovice, včetně zateplení, výměny oken a změny systému vytápění, na vybudování 

Dětského hřiště Lomec, vybudování Místa pasivního odpočinku Strážkovice s elektronickou 

úřední deskou. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Různé 

Předsedající seznámila přítomné zastupitele s dopisem ing. Tomáše Jirsy senátorem za náš 

senátní obvod. Pan senátor v dopise informuje o své senátorské činnosti za uplynulý rok. 

Zastupitelstvo dopis projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 10: Zastupitelstvo bere na vědomí dopis Ing. Tomáše Jirsy o své senátorské 

činnosti za uplynulý rok. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 
 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 17.50 hodin 
Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


